



# Asia Airfreight Terminal (AAT)

## Your Reliable Handler of On-airport Cargo Screening



International accreditations  
(TAPA FSR 2020 Class A)



24 / 7 operation  
under CCTV surveillance



TSA certified X-ray and  
Explosives Trace Detection (ETD)  
screening machines



AAS SecurePlus  
value-added integrated solutions



Well trained personnel for  
screening service

To comply with the ICAO new policy direction, all consignors, except those validated by the CAD, have become unknown consignors starting from 1st March 2021, and their cargo shall be subject to 100% security screening prior to being loaded onto a commercial aircraft. To complement the anticipated increase in cargo screening demand, AAT has enhanced the security screening capacity and simplified flow of the booking process.

AAT fully understands and supports the increasing global concern for more stringent safety and security requirements in the air cargo industry. AAT security screening service is provided by a well-trained team of cargo professionals and security screening experts using TSA certified X-ray and Explosives Trace Detection (ETD) machines and conducted under the high definition (HD) CCTV systems and panic alarms security surveillance to ensure that cargo is best protected. We are certified for compliance with the best international practices of quality and security management systems including the enhanced TAPA FSR 2020 Classification A. To better serve the industry, AAT provides security screening services for AAT airline customers, other airline customers and agent customers.

- Security screening service booking is now available through AIMS for cargo tendered to AAT airline customers. For details, please refer to "Create booking" section in "AAT Cargo Pre-declaration User Guide" at <https://www.aat.com.hk/en/user-guide>.
- For arranging security screening for cargo tendered to other airline customers, please send your shipment information and pre-booking request to [exp\\_whs2@aat.com.hk](mailto:exp_whs2@aat.com.hk).
- For enquiry over AAS's value-added services - "SecurePlus", please download the enquiry form at <https://www.aat.com.hk/en/download-forms>, and email your enquiry to [commercial@aat.com.hk](mailto:commercial@aat.com.hk) for further information.



[www.aat.com.hk](http://www.aat.com.hk)



10 Chun Ping Road,  
Hong Kong International Airport,  
Lantau, Hong Kong



For enquiry, please email to  
[commercial@aat.com.hk](mailto:commercial@aat.com.hk)



# 亞洲空運中心

## 機場貨物安檢的首選服務商



國際保安認證  
(運輸資產保護協會「TAPA FSR 2020」甲級認證)



24 / 7 全天候閉路電視監控



經美國運輸安全管理局認證之  
X光安檢及微量爆炸物檢測機



「AAS SecurePlus」  
綜合貨物安檢及物流增值方案



專業安檢人員

**為**配合國際民航組織新政策，除獲民航處驗證的已知托運人外，所有托運人於二零二一年三月一日起皆會成為非已知托運人。所有來自非已知托運人的貨物，在裝上商用航機前都必先通過保安檢查。有見及此，亞洲空運中心 (AAT) 已準備就緒應對市場對百分百貨物安檢需求，增設更多安檢設施以及簡化預約流程。

亞洲空運中心深明全球空運業對安全及保安的要求日趨嚴謹，AAT貨物安檢服務由專業的貨運服務團隊和安檢人員處理，並配備 TSA 認可的 X 光安檢機、微量爆炸物檢測機 (ETD)、高清閉路電視及保安警報系統全天候監控，以確保貨物之安全。我們亦採用國際認證之嚴謹標準及規範，獲得運輸資產保護協會「TAPA FSR 2020」甲級認證。為便利業界，亞洲空運中心可為 AAT 航空公司客戶，其他航空公司客戶及代理人客戶的貨物提供安檢服務。

- 如貨物將付運於 AAT 航空公司客戶航班，客戶可於AIMS預約相關安檢服務。客戶可於 <https://www.aat.com.hk/zh-hant/user-guide> 下載「流動電子收貨記錄預先申報功能手冊」，參閱「預留車位功能」部分。
- 如需要為付運於其他航空公司客戶的貨物安排安檢服務，請將貨物資料及預約詳情電郵至 [exp\\_whs2@aat.com.hk](mailto:exp_whs2@aat.com.hk) 與我們聯絡。
- 如查詢有關亞洲空運服務有限公司 (AAS) 之最新增值服務「SecurePlus」，客戶可於 <https://www.aat.com.hk/zh-hant/download-forms> 下載服務查詢表格及電郵至 [commercial@aat.com.hk](mailto:commercial@aat.com.hk)。



[www.aat.com.hk](http://www.aat.com.hk)



亞洲空運中心有限公司  
香港大嶼山香港國際機場駿坪路10號



如有查詢，請發送電郵至  
[commercial@aat.com.hk](mailto:commercial@aat.com.hk)

# AAS SecurePlus

## Your One-Stop, Integrated Cargo Screening & Logistics Solution



### What Is SecurePlus?

In order to accommodate the increasing cargo screening needs, our logistics subsidiary, Asia Airfreight Services (AAS), has tailored a one-stop, hassle free cargo screening and logistics solution named "SecurePlus".

AAS is the only air logistics service provider that is a certified "Regulated Air Cargo Screening Facility (RACSF)" located on-airport at our air cargo terminal, a prime location with direct airside access to enable the quickest handling of shipments from acceptance to the aircraft. "SecurePlus" is an integrated logistics solution which expedites the handling of direct and time-critical shipments from the mainland. The time of transportation for these shipments can be shortened to achieve greater time efficiency and cost savings, especially since the close proximity between AAS and AAT means that customers can save on secured trucking costs usually incurred between the off-airport warehouse facility and the cargo terminal. AAS will also arrange prioritized truck docks to seamlessly perform services such as cargo unloading, security screening, build-up, to tendering cargo to the terminal. This means that cargo can be accepted by AAT closest to the cut-off time.

### Key Service Scope

- Cargo unloading
- Cargo screening
- Cargo build-up
- Cargo handover to CTO
- Other value-added services
- Other special project

### Key Service Advantages

- AAS & AAT terminals are fully integrated to enable one-stop, seamless on-airport services.
- Direct airside access to enable the quickest handling of direct & time-critical shipments.
- Cargo professionals & security experts equipped with TSA certified X-ray machines under full CCTV security surveillance.
- Greater time efficiency and cost savings with reduced trucking time & costs.



[www.aat.com.hk](http://www.aat.com.hk)



10 Chun Ping Road,  
Hong Kong International Airport,  
Lantau, Hong Kong



For enquiry, please email to  
[commercial@aat.com.hk](mailto:commercial@aat.com.hk)

**AAT**  
ASIA AIRFREIGHT  
TERMINAL

**AAS**  
ASIA AIRFREIGHT  
SERVICES

PROPRIETARY © 2021 ASIA AIRFREIGHT TERMINAL CO., LTD.

# AAS SecurePlus

## 一站式綜合貨物安檢及物流方案



### 甚麼是 SecurePlus?

為滿足貨物安檢需求的增加，亞洲空運中心旗下的物流增值服務全資附屬公司—亞洲空運服務有限公司 (AAS) 將提供最新「SecurePlus」一站式綜合貨物安檢及物流方案。

AAS 位於 AAT 空運貨站，獲發「管制空運貨物安檢設施 (RACSF)」資格的空運物流服務商，在機場核心位置提供空運物流服務，貨站位置優越，與停機坪對接，有效加快貨物運送至停機坪的時間。「SecurePlus」為客戶提供一站式綜合安檢及物流方案，有效地處理從中國內地直接送抵 AAT 貨站之貨物，或要求高時效服務之貨物，節省貨物運輸時間，提高貨運效率，達到更大的時間和成本效益。此外，由於 AAS 與 AAT 貨站相近，客戶更可節省由機場以外的倉庫至 AAT 貨站之間的運輸保安成本。AAS 將會預先安排貨台以便進行卸貨、安檢、裝板及交貨至貨站等一條龍服務，以確保貨物能於最接近收貨時限前，準時交到 AAT 貨站。

#### 服務範圍

- 卸貨
- 安檢
- 裝板
- 貨站交收
- 增值服務
- 其他特別項目

#### 服務優勢

- AAS 的物流服務和 AAT 貨站操作流程整合，實現一站式綜合安檢及物流服務。
- 貨站與停機坪對接，提高貨運效率，有效加快貨物運送至停機坪的時間。
- 由專業的貨運服務團隊和安檢人員處理，並配備 TSA 認可的 X 光安檢機及閉路電視全天候監控。
- 有效地處理從中國內地直接送抵 AAT 貨站之貨物或要求高時效服務之貨物，節省貨物運輸時間。



  
www.aat.com.hk

  
亞洲空運中心有限公司  
香港大嶼山香港國際機場駿坪路10號

  
如有查詢，請發送電郵至  
commercial@aat.com.hk

**AAT**  
ASIA AIRFREIGHT  
TERMINAL

**AAS**  
ASIA AIRFREIGHT  
SERVICES